
Eide skole 
 
Referat FAU møte 4.12.20 
 
Sted: Teamsmøte 
 
Til stede:  
1.klasse: Solveig og Judith, 2.klasse: Ingjerd og Anita (referent), 3.klasse: Monica, 4.klasse: 
Per Øyvind og Ruben, 5: klasse: Kristin og Markus, 6.klasse: Line (leder), 7.klasse: Asle og 
Ingrid, Ann (rektor) 
 
Informasjon fra rektor:  

1. Korona situasjonen: 
Fortsatt gult nivå. Forberedt på at det kan bli rødt på kort varsel. 
SFO er fremdeles inndelt i 2 kohorter – sannsynligvis også i ferie SFO.  
Foreldre får ikke gå inn på skole/SFO.  

2. Status ansatte: 
Litt fravær pga symptomer. 0% fravær i oktober. Ingen langtidssykemeldte.  
En lærer går ut i gradert sykemelding pga graviditet f.o.m. neste uke.  
Alle står på, men er slitne. Stor bekymring mtp neste års budsjett. 

3. Neste års budsjett: 
Skolen er tiltenkt 8 millioner neste år. Stor bekymring for konsekvensene. Tror ikke 
man kan drive skolen forsvarlig etter foreslått budsjett. Må slå sammen klasser og 
det vil også gå utover elever med særskilte behov. Skolen ser på alternative 
løsninger. Hadde 1 million mindre i forbruk i år enn i fjor.  

4. Elevundersøkelse: 
Elevene i 5. -7. klasse er i gang med disse.  

5. Foreldreundersøkelse: 
Har tidligere kun vært 20-30 % svarprosent. Svarprosenten må opp for at resultatene 
skal kunne brukes. Det er viktig for skolen å få vite hva vi foreldre mener om skolen 
vår. Oppfordrer alle foreldrekontakter om å legge ut en påminnelse om 
foreldreundersøkelsen på klassens FB-side.  

6. Nasjonale prøver:  
Veldig bra resultater for Eide skole. Best i kommunen i alle fag. Ligger også svært 
godt an sammenlignet med andre skoler i fylket.  

7. Alternativ adventsamling: 
P.g.a. korona situasjonen er det i år alternative adventssamlinger på skolen. 4. klasse 
filmer morgenstunden. Denne legges ut på its, og alle klassene kan se den. Har vært 
veldig moro.  

8. IPad prosjektet:  
Ann berømmer foreldre og lærere. Nesten ingen som misbruker eller gjør ting de ikke 
skal på IPaden. Skolen har mye utdatert utstyr (smartboard, projektorer osv) som må 
oppgraderes på nyåret.  

 
FAU saker: 

1. Ballbingen: 



Ikke noe nytt siden forrige møte da man ikke får kontakt med ansvarlig person i 
kommunen.  

2. Husk å dele siden til FUG.no, samt oppfordre til deltagelse på foreldreundersøkelsen 
på klassens FB.side.  

3. Julegrøt: 
Grunnet koronasituasjonen blir det i år ingen fellessamling med julegrøt. Hver klasse 
skal derimot få julegrøt i sitt klasserom.  
Anna, Line og Anita skal organisere dette. Line står for innkjøp.  

4. Neste FAU-møte er 14. januar. Sees 
 


